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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2019. március 5-én 14:00 órakor a MEE székhelyén megtartott 
üléséről. 

Az Egyesületi Elnökség elektronikus úton történő szavazása alapján 03/2019 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta Orlay Imre Elektrotechnika Nagydíjra történő jelölését. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Dr. Kádár Péter. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Garai János, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, 
Hollósy Gábor, Nagy János helyett Dr. Némethné Vidovszky Ágnes Dr. Tóth Judit, Orlay 
Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá 
Balázs Péter, Becker Péter, Gelencsér Lajos és Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Székely Csaba, Kovács András, Dr. Fodor István, Kovács László, Dr. 
Hartmann Bálint, Sőrés Péter, Rubint Dezső,  

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetével kapcsolatban Haddad 
Richárd kérte fel az érintetteket, hogy számoljanak be: 

 Haddad Richárd összefoglalt a MEE új arculati elemeivel kapcsolatos információkat. 

Elkészült az honlap új főoldala, a hírlevél sablon és az email aláírás. Aki szeretné az e-

mail aláírást használni, az jelezze Günthner Attilának.  

 Günthner Attila összefoglalta a jogásszal és Kovács Andrással összeállított írásos 

javaslatot a Küldöttgyűlésre késve érkezők, vagy korábban távozók dokumentálásával 

kapcsolatban. Ez be lesz építve a Küldöttgyűlés forgatókönyvébe és ennek megfelelően 

lesz bonyolítva.  

 Dr. Kádár Péter a Fejezetek az Elektrotechnikából II. kötet kiadásával kapcsolatban 

tájékoztatta az Elnökséget. Összefoglalta írásos előterjesztésének lényegi részét.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete két tartózkodással elfogadta, hogy adjuk ki a 

könyv II. kötetét. Az Egyesületi Elnökség 04/2019 számú határozatával két 

tartózkodással elfogadta, hogy adjuk ki a könyv II. kötetét. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta, hogy a következő 

Elnökségi ülésre Günthner Attila készítsen egy koncepciót, amely tartalmazza, hogy 

milyen forrásból biztosítsuk a könyv kiadását. Az Egyesületi Elnökség 05/2019 számú 

határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy a következő Elnökségi ülésre Günthner 

Attila készítsen egy koncepciót, amely tartalmazza, hogy milyen forrásból biztosítsuk a 

könyv kiadását. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a 95. Tisztújító Küldöttgyűlésre 
előkészítendő előterjesztések írásban is megküldött listáját. Kérte, hogy az Elnökségi 
beszámolóhoz mindenki küldje meg március végéig saját beszámolóját. Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna megjegyezte, hogy nagyon elégedett az új könyvvizsgáló munkájával, ezért 
javasolja, hogy válasszuk meg 3 évre. Becker Péter felvetette, hogy etikus-e a leköszönő 
elnökségnek a következő elnökségi ciklusra megválasztani a könyvvizsgálót?  

Az Egyesületi Elnökség 06/2019 számú határozatával két igen és két nem szavazatával 
nem tudott döntést hozni a könyvvizsgáló 3 évre történő megválasztásával kapcsolatban, 
ezért ezt a döntést a következő Elnökségre bízza. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a 95. Tisztújító 
Küldöttgyűlésre előkészítendő előterjesztések listáját. Az Egyesületi Elnökség 07/2019 
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számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 95. Tisztújító Küldöttgyűlésre előkészítendő 
előterjesztések listáját. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget a 66. 
Vándorgyűlés szervezésének helyzetéről. Megnyitottuk a felületet az előadások 
jelentkezésére. Kérte az Elnökség tagjait, hogy környezetükben buzdítsák a kollégákat 
előadás tartására. Következő lépésben március közepére felkérjük a szekcióvezetőket. 

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette írásos előterjesztését a 
díjbizottságok tagösszetételének véglegesítésével kapcsolatban. A szakterületi 
tevékenységek díjbizottságánál a DÉDUKÓ Sebestény Gyula helyett Kardos Zoltánt jelölte, 
amely változás még nem szerepelt az írásos előterjesztésben. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a fenti módosítással a 
díjbizottságok tagösszetételét. Az Egyesületi Elnökség 08/2019 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta a fenti módosítással a díjbizottságok tagösszetételét. 

Ötödik napirendi pontként Orlay Imre számolt be a tisztújítás előkészítésének, aktuális 
helyzetéről. A GDPR miatt kérni fogja majd a jelölteket, hogy nyilatkozzanak az adataik 
közölhetőségéről. Akit nem választ meg a KGY annak az adatait törölni fogjuk. Felmerült a 
kérdés, hogy ne csak az Elnök, Főtitkár jelöltektől kérjünk be program tervet.   

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete 5 tartózkodással 2 igen és 1 nem szavazattal 
elfogadta, hogy a Küldöttgyűlés számára az Elnök, Főtitkár jelölteken felül a Kommunikációs 
és Marketing Bizottság, az Oktatási Bizottság és a Szakmai és Tudományos Bizottság elnök 
jelöltjei is írjanak programot. Az Egyesületi Elnökség 09/2019 számú határozatával 1 
tartózkodással 2 igen és 1 nem szavazattal elfogadta, hogy a Küldöttgyűlés számára az 
Elnök, Főtitkár jelölteken felül a Kommunikációs és Marketing Bizottság, az Oktatási 
Bizottság és a Szakmai és Tudományos Bizottság elnök jelöltjei is írjanak programot. 

Hatodik napirendi pontként Garai János ismertette az írásban megküldött Biztonságos 
Otthon projekt előrehaladásának lényegi részét. Készül a lakásvásárlók számára egy 
ellenőrző lista, amely segítségével maguk is meggyőződhetnek a villamos hálózat és 
készülékeinek nagyságrendi állapotáról. A „laikusok villamos baleseteinek elkerülése” 
anyagunkat újra szabjuk annak érdekében, hogy okos telefonon keresztül is olvasható és 
használható legyen. 

Hetedik napirendi pontként Günthner Attila számolt be az impulzus program helyzetéről. 
Elmondta, hogy a projekt nem halad előre, mert egyelőre nem találtunk olyan 
kommunikációs szakembert, aki alkalmas lenne a feladat ellátására és vállalná is azt. 
Jelenleg az ELTE TTK-n keresztül próbálunk együttműködő partnert találni. 

Nyolcadik napirendi pontként Orlay Imre kezdeményezte a sárospataki szervezet írásos 
előterjesztése szerint két tagjának, Gyöngyösi Gézának és Lukács Józsefnek a 
tagdíjmentességét. Az Egyesületi Elnökség a regisztrációs szervezet javaslatára a 65 éven 
felüli és legalább 40 éves tagsági viszonnyal rendelkező tagok részére tagdíjmentességet 
adományozhat. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta Gyöngyösi Gézának és 
Lukács Józsefnek a tagdíjmentességi kérelmét. Az Egyesületi Elnökség 10/2019 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta Gyöngyösi Gézának és Lukács Józsefnek a 
tagdíjmentességi kérelmét. 

Kilencedik napirendi pontként Béres József tájékoztatta az elnökséget az Irodavezetői 
pályázat eredményéről. Az előzetesen már ismertetett procedúrának megfelelően végül 3 
jelöltet hívtunk be az utolsó körös megbeszélésre, amelyen a jelenlegi elnök mellett a két 
elnök jelölt is részt vett. Hármójuk konszenzusos döntése alapján Tilesch Pétert kértük fel, 
hogy töltse be április 25-től az irodavezetői pozíciót. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete 3 tartózkodással elfogadta az Elnök javaslatát, 
hogy április 25-től Tilesch Péter töltse be a megüresedő Irodavezetői pozíciót. Az Egyesületi 
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Elnökség 11/2019 számú határozatával 1 tartózkodással elfogadta az Elnök javaslatát, 
hogy április 25-től Tilesch Péter töltse be a megüresedő Irodavezetői pozíciót. 

Egyebek: 

 Günthner Attila ismertette a „GINOP-5.3.5 Munkaerőpiaci alkalmazkodóképesség 
fejlesztését célzó tematikus projektek” pályázattal kapcsolatos lehetőséget, amelyen belül 
a MEE VET a villanyszerelő utánpótlást elősegítendő oktatási projekttel pályázna és a 
MEE együttműködő tagja lehetne. A kiírásban többek között az alábbi két feltételnek is 
meg kell felelni, amit a MEE nem elégít ki. 
i. munkavállalói, vagy munkáltatói érdekképviselet 
ii. telephelyként be kellene, hogy kerüljön konvergencia régiónként egy-egy helyszín pl. 

Győr ; Székesfehérvár ; Pécs ; Szeged ; Debrecen ; Eger ; Miskolc 
Az Elnökség fenntartásokkal kezelte a MEE pályázaton történő indulását ezért ennek a 
lehetőségét kizárta. Béres József kérte, hogy Kovács László küldje el a MEE VET 
Alapszabály módosítási szándékának tervezetét. 

 Danyek Miklós tájékoztatta az Elnökséget, hogy a z Óbudai Egyetem által szervezett PLC 
verseny támogatásra 100 eF támogatást szervezett meg az EISZ a vele kapcsolatban álló 
cégektől. 

 Orlay Imre érdeklődött az ügyviteli kézikönyv helyzetéről. Ángyánné Kiss Zsuzsanna 
elmondta, hogy április közepéig kérte az irodát arra, hogy készítse el az észrevételek 
alapján módosított változatot. 
Továbbá elmondta, hogy az ELMŰ szervezet a lapszerkesztésben való 
együttműködésükért kapott 100 eFt támogatást egy jó hangulatú csapatépítő vacsorára 
fordította. Buzdítja a többi régiót is, hogy éljenek ezzel a lehetőséggel. 
 

2019. március 5. 

 

 

Összeállította: 
 
 

Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


